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SEMINAR MLADIH KOMUNISTOV

AKTIV MLADIH KOMUNISTOV je organi-
ziral 10. in 11. marca 1972 seminar za mladc
komuniste v občini Šiška.

Seminar je obsegal naslednje tcme. Raz-
voj slovcnske samoupravne skupnosti, kjer
je bila poudarjena predvsem temeljita na-
daljnja ulemeljitev prvega dela ustavnih
sprememb, ki bo lahko zagotovila tudi uspcš-
no nadaljcvanje ustavne rcforme. Uvodno
misel je podal Janez KOCIJANCIC, član rc-
publiškega izvršnega sveta. Naslednja tcma,
o kateri je govoril urednik »Komunista«
Franc Šctinc, je obscgala razvoj socializma
kot svetovnega procesa v svetu in pri nas.
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Ljubljana-Šiška Lcopold KREBELJ, ki je
mladim komunistom povedal nekaj značil-
nosti okoli reorganizacije osnovnih organi-
zacij ZK v občini Šiška in o programskem
konceptu občinske konference ZKS Ljublja-
na-Šiška.

Drugi dan seminarja so udeleženci raz-
pravljali s predsednikom Zveze mladine Slo-
venije (ki je tudi član aktiva mladih komu-
nistov) Živkom PREGLOM o Zvezi mladine
in njeni programski usmeritvi, ki temelji na
programskih načelih ZK. Razpravo o občinski
organizaciji ZMS Ljubljana-Šiška pa sta vo-
dila njen predsednik Stojan KREBELJ in
sekrctar Boris ZORE.

LETNA KONFERENCA
OZK MEGRADA

• Mnogim članom in gostom bo zadnja
letna konferenca ZK OZK Megrada ostala
v globokem spominu po tem, da je ta zbor
komunistov minil v zelo odprtem in polemič-
nem duhu. Poleg zelo analitičnega in doku-
mentiranega poročila sekretarja organizacije
Staneta Zakrajška so na konferenci govorili
ludi drugi člani te organizacije. Tako je kon-
ferenca minila v obravnavanju najaktualnej-
ših problemov, v nenehnem iskanju, kje je
mesto komunistov, kje so bili včeraj in kje so
danes, kako so reševali probleme včeraj in
kako jih rešujejo danes.

Tako je konferenca obravnavala starostno
sestavo članstva ZK, nadalje partijski staž,
delo komunistov v samoupravnih organiza-
cijah, probleme v delovni organizaciji, delo
organizacije mladih itd. Z eno besedo, komu-
nisti so ugotavljali, kje so, kje je njihov de-
lovni kolektiv, kaj je v tem trenutku naj-
aktualnejše in kaj dolgoročno. Na koncu so
na tej podlagi sprejeli akcijski program
sedmih točk, v katerem so predvsem pod-
črtali naloge v zvezi z mladinsko organiza-
cijo, obveščanjem članov kolektiva, strokov-
nim in idejnopolitičnim izobraževanjem itd.
Posebno pozornost pa posveča ta program
sprejemanju mladih v Zvezo komunistov.

POROČILO O DELU OBČINSKE
ORGANIZACIJE ZK PO 21. SEJI
PREDSEDSTVA ZKJ

• Sekretar komiteja občinske konference
ZK Leopold Krebelj je poslal CK ZK Slove-
nije poročilo o delu občinske organizacije ZK
po 21. seji predsedstva ZKJ. V tem doku-
mentu navaja sekretar, da so se vse organi-
zacije ZK v naši občini potrudile in bolj ali
manj uspele v tem, da z vsebino te seje se-
znanijo svoje članstvo. Pri tem so bile delež-
ne obilne pomoči sekretarja komiteja in dru-
gih njegovih članov kakor tudi članov sckre-
tariata CK ZK Slovenije, ki žive v naši občini.

V ocenjevanju odmeva 21. seje med šišen-
skimi komunisti ugotavlja sekretar občin-
skega komiteja y poročilu, da je ta sestanek
na najvišji ravni veliko bolj odmeval na te-
renu kakor v delovnih organizacijah. Razlogi
za to so najverjetneje v tem, da je tema,
ki jo je obravnavala omenjena seja, veliko
bližja tercnu kakor delovnim organizacijam,
v katerih so se komunisti bolj ali manj spe-
cializirali za gospodarske probleme. Toda so-
glasna ocena je, da so tako komunisti na te-
renu kakor tudi komunisti v delovnih organi-
zacijah obsodili pojave šovinizma, separatiz-
ma in nacionalizma ter popolnoma podpiii
tovariša Tita in sklepe te seje.

Razprava o 21. seji se je nadaljevala z
razpravo o drugi seji konference ZKJ, na ka-
teri so podobna vprašanja ponovno prišla na
dnevni red. Posamezne dele iz tega poročila
objavljamo na posebnem mestu.


